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HERE en collega’s,

1k heb nog even mefjERE gesproken over de brief / nota over de exit strategie richtin J EE
Paar dingen daarover:

- ons voorstel is om komende week eerst een nota naar de 5.1.2e te sturen voor akkoord. Die hoeft dus nog niet naar

de TK. Dan winnen we wat tijd.

PEE heeft ons inmiddels een voorstel gestuurd over de kaders van de exitstrategie en het mandaat dat we aan het

bureau gaan geven. Beide moeten we snel onderling afstemmen.

- over dat interdepartementale overleg over donaties [EREgheeft begrepen dat daarbij vooral de vraag 1s of de

5.1.2e en minister zelf nog iets moeten doen op dit terrein in de afstemming met andere bewindspersonen.

Volgende week verder hiermee. Fijn weekend
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Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Collega’s

Inmiddels heb ik me EXE fgesproken dat zij de onderstaande kar zal gaan trekken. Heel goed, maar er zal support nodig zijn
van vele collega’s.

Wordt snel vervolgd!
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Ha collega’s,

Zojuist had der JERE ik een overleg met [ERE ver de exit-strategie van PBM’s. We hebben hem bijgepraat
over alle recente actualiteiten rondom dit onderwerp. Dat ging heel goed. Maar het leidde ook tot een flink actiepunt. En dat leg
ik hierbij in de week. De staatssecretaris zou graag een brief naar de Kamer sturen met de stand van zaken.

Daarin wil hij graag drie elementen zien:

1) Wat zijn de kaders voor het Bureau LCH om PBM’s te doneren of te verkopen? EiFldsteunt overigens de insteek om het

Bureau veel meer mandaat te gaan geven.

2) Wat wordt onze communicatie-strategie?

3) Kunnen we een interdepartementaal overleg organiseren om de vraag naar donaties van hulpmiddelen te stimuleren?

Voor wat betreft punt 1 komt er op heel korte termijn een voorstel x

Voor wat betreft punt 2 ligt er al een voorstel dat op 1 december onderling wordt besproken. Misschien moeten we dat overleg
iets vervroegen.

Voor wat betreft punt 3 moet er nog veel bedacht worden. Daar moeten we nog even over afstemmen.

En dat alles moet nog een kop en een staart krijgen. En dan gaf [Eons een termijn van twee weken hierbij.

Ik kom nog even op de lijn hierover, want dit heeft natuurlijk weer consequenties voor andere werkzaamheden. Maar wie van

jullie wil deze kar gaan trekken?

Dank groetIXETY
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